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1. Opening 
De aanwezigen worden door Jan Wolter welkom geheten waarna het overleg wordt geopend. 
 
2. Vaststellen agenda en notulen 
 
Vastgesteld zoals verzonden. 
 
3. Mededelingen 
 

• Ontwikkelingen op het personele vlak besproken.  

• Voor de maandag, dinsdag en woensdag is het gelukt vaste inval voor de groepen 1/2 te regelen.  

• Er wordt overwogen wat te doen met de 0.8 fte vacatureruimte. Afwegingskader hierin is de 
taakstelling.  

• De ontwikkelgesprekken worden weer gevoerd. Zowel de mogelijkheid hiertoe als de inhoud en 
vorm worden als prettig ervaren. Het onderwerp werkdruk wordt meegenomen als vast 
gespreksonderwerp.  

• Er is een tevredenheidsonderzoek gedaan. Binnen de Hovenschool een mooie score van 8.2 als 
het over de tevredenheid van de (individuele) leerlingen gaat. Voor de klas is de score een 7.1 
waarbij opvalt dat de fysieke veiligheid als gezond wordt omschreven, maar deze wat inzakt op 
de beleving van de veiligheid op het schoolplein. Om dit scherper te kunnen duiden wordt de 
oorsprong van deze beleving verder onderzocht.  

 
4. Begroting  
 
De uitbreiding van de mogelijkheden rond ouderschapsverlof heeft een duidelijke weerslag op de 
begroting. Veel collega’s maken gebruik van de regeling. Meer rechten resulteert in deze ook in meer 
kosten. Ondanks dit gegeven is de begroting voor dit jaar goedgekeurd. 
 
5. Rapportfolio  
 
Er wordt op dit moment vier jaar met het zogenaamde rapportfolio gewerkt. Daarvoor is gewerkt met de  
cijferlijst vanuit Parnassys, die niet langer aansluit bij de visie.  
 
Op het digitale portfolio, dat school specifiek kan worden ingericht, wordt minimaal ingelogd. Voordat 
we onszelf de vraag stellen op welke wijze dit verbeterd kan worden past eerst de vraag ‘is er behoefte 
aan?’ Het lijkt op dit moment niet zo te leven bij zowel kinderen als ouders. Een aanname is dat veel  
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ouders al via Parro veel informatie ophalen rond het (scholastisch) functioneren van hun kind(eren).  
Het inloggen dat een extra handeling vereist kan ook een horde zijn waarom het rapportfolio niet  
optimaal wordt benut. Ook de opmerking dat een papieren rapport gewoon het meest overzicht geeft is  
veelgehoord. Dit onderwerp komt de volgende MR terug. Een vraag aan de leden bij ouders en kinderen  
te informeren hoe en welke reden hier wel, of geen gebruik van het digitale portfolio wordt gemaakt.  
 
6. Hondenpoep 
 
Er is een breed gedragen ergernis rond het probleem hondenpoep. Op diverse plekken, o.a. aan de 
randen van het schoolplein, liggen drollen. Een opruimplicht voor de hondeneigenaar gemotiveerd door 
diverse bordjes geeft vooralsnog geen resultaat. Het is de vraag waar de verantwoordelijkheid van de 
school stopt bij dit soort thema’s, maar omdat de last en de ergernis hoog is, is het besluit dat groep 
acht een ludieke actie gaat inzetten. De bestaande bordjes worden vervangen door exemplaren die met 
frisse moed uitnodigen tot niet kakken, en in het geval van, opruimen van deze rotzooi. De praktijk zal 
het effect uitwijzen.  
 
7. Schoolreis en bedrag  
 
De bijdrage voor schoolreis in alle groepen loopt op een (te) krap budget. Het al dan niet kunnen 
voorzien in een consumptie blijft zowel voor boven als onderbouw een vraag. 
Zwemuitje/weersafhankelijkheid (weerslag op de kosten) maken het leuke schoolreisje tot een precair 
gegeven. Omdat er onlangs een verhoging van ouderbijdrage is gevraagd (maar dit mogelijk nog niet 
toereikend is met alle oplopende kosten van de huidige tijd) wordt er een ludieke oplossing voor deze 
bijdrage bedacht. Jan Wolter neemt dit op als actie en agendapunt.  
 
8. Rondvraag  
 
Geen rondvraag  
 
9. Nieuwe datum  
 
9 april 2024  
 
 


